
Protokół Nr  19/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  17 listopada  2008 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XXXII Sesję Rady Miejskiej: 

- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard – 
druk D, 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk E, 

Przedstawia: Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
 
- w sprawie wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku jej podziału – druk J, 
- w sprawie wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej – druk K. 

 Przedstawia: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 
- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk F, 
- w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych 
oraz deklaracji na podatek od nieruchomości – druk G, 
- w sprawie wzorów formularzy informacji o gruntach oraz deklaracji na podatek rolny – 
druk H, 
- w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk J, 

Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Z-ca Burmistrza wniósł o wprowadzenie do porządku następujących projektów 
uchwał: 

- w sprawie podatku od nieruchomości – Ł, 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 
na lata 2003-2010 – M, 
- w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim 
w celu realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011- O,  

które będą przedmiotem Nadzwyczajnej Sesji Rady w dniu 19 listopada 2008 r. 
 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek Komisji z 
poprawkami  w głosowaniu: za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 2 
Komisja rozpatrzyła następujące  projekty uchwał: 
- w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard współdziałania z Powiatem Białogardzkim 
w celu realizacji partnerskiego projektu dofinansowanego w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 - druk O,  

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał jakie są możliwości, że Miasto Białogard dostanie takie środki oraz jakie są 

kryteria oceny wniosków? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że w związku z tym, iż składamy wniosek z Powiatem szanse są 

większe. Dodatkowe punkty są za partnerstwo i elementy poprawiające bezpieczeństwo 
m.in. rondo oraz  opinia Policji Powiatowej, że przebudowa drogi zwiększy bezpieczeństwo. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 
na lata 2003-2010 – druk M, 

Przedstawił: Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych przez Miasto Białogard – 
druk D, 

Przedstawił: Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Purol – pytał  jakiej wielkości rząd chodzi? 
Naczelnik – odpowiedział, ze do tej grupy wchodzą księgowi i osoby z najniższym 

wynagrodzeniem. 
Z-ca Burmistrza – poinformował, że  to dot. pojedynczych osób, najniższego szczebla. 
W.Czurko – pytał czy rozpatrzono to w przeliczeniu na ilość metrów, aby zrównanie stawek 

miało odzwierciedlenie w takiej samej powierzchni pracy. Radny pytał o jakie zarobki 
chodzi? 

Naczelnik – odpowiedział, że w tej sprawie mają głos dyrektorzy. Odnośnie przypadających 
metrów na osobę odpowie na piśmie. Wynagrodzenie najniższe wyniesie 1.276 zł. 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego punktu w 
złotych w przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard – druk E, 

Przedstawił: Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 5 (jednogłośnie). 
 

- w sprawie wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w wyniku jej podziału – druk J, 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
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St.Hatłas – zgłosił wniosek o zmianę wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 30% 
na 10%. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek formalny o zmianę wysokości stawki 
procentowej opłaty adiacenckiej  na 10% : 

za-1, przeciw-3,wstrzymało się-1. Wniosek nie uzyskał większości. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 3, przeciw-2, wstrzymało się-1,  
 
- w sprawie wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości spowodowanego budową urządzeń infrastruktury technicznej – druk K. 

Przedstawiła: Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy dużo jest takich terenów? 
J.Zięcik – zgłosiła wniosek, aby przegłosować ten projekt za tydzień celem uzupełnienia 

informacji. 
 
Przewodniczący Komisji prosił o uzupełnienie informacji dotyczącej tego projektu na 

następne posiedzenie Komisji. 
 

- zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2008 – druk F, 
Przedstawili:  Skarbnik Miasta i Zastępca Burmistrza  
 
Głos w dyskusji zabrali: 
St.Hatłas – pytał czy dotyczy to naszych mieszkańców poza Białogardem. 
Skarbnik – odpowiedziała, że tak. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie wzorów formularzy informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych 
oraz deklaracji na podatek od nieruchomości – druk G, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie wzorów formularzy informacji o gruntach oraz deklaracji na podatek rolny – 
druk H, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie wysokości stawek podatku od środków transportowych – druk J, 

Przedstawiła:  Skarbnik Miasta 
Komisja zaopiniowała pozytywnie,  głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

 
- w sprawie podatku od nieruchomości – Ł, 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta 
 

Projekt uchwały będzie opiniowany na następnej Komisji. 
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Ad 3 

Radni nie zgłosili żadnych problemów w ramach spraw różnych. 

  

Ad 4 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 17.25 
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
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